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Protokół  Nr  7/2019 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 24 czerwca 2019 r. 

 

 
 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności jak stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu (nieobecny: Eugeniusz Sierszulski).  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

Burmistrz Pogorzeli – Piotr Curyk, 

Sekretarz Gminy – Jerzy Hejduk, 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Kowańdy, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty – Jolanta Banaszek, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji – Marian Andrzejewski, 

Laureat nagrody Burmistrza Pogorzeli za osiągnięcia sportowe – Czesław Roszczak. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji. 

3. Raport o stanie Gminy Pogorzela za 2018 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Pogorzela za 2018 rok, 

3) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok, 

4) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok, 

5) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

6) dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Pogorzeli wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej w Pogorzeli, 

7) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli  

i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie  

i dzieci młodsze, 

8) przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej w Pogorzeli, 

9) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej w Elżbietkowie, 

10) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Elżbietkowie. 

11) przekazania wniosku według właściwości, 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2019 roku na realizację 

zadania pn.” Program usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów budowlanych na 

terenie Powiatu Gostyńskiego”. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie. 

 
Ad.1 Otwarcie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski 

o godzinie 12:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych, pracowników 

urzędu oraz zaproszonego gościa Czesława Roszczaka. Oświadczył, iż zgodnie z listą 
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obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (nieobecni: Łukasz Jankowiak, 

Eugeniusz Sierszulski), co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

Po powitaniu nastąpiło złożenie gratulacji i wręczenie panu Czesławowi Roszczakowi 

nagrody Burmistrza Pogorzeli za osiągnięcia sportowe w 2018 roku. Czesław Roszczak 

odebrał nagrodę i podziękował za jej przyznanie. 

Następnie przewodniczący posiedzenia poinformował o wnioskach: 

- o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

statutów sołectw Gminy Pogorzela i Komitetu Mieszkańców Pogorzeli, 

propozycja wycofania powyższego projektu została poddana pod głosowanie:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

wniosek został przyjęty jednogłośnie; 

- o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2019 roku na realizację zadania  

pn.” Program usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów budowlanych na terenie 

Powiatu Gostyńskiego”, 

propozycja wprowadzenia powyższego punktu obrad została poddana pod głosowanie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji. 

3. Raport o stanie Gminy Pogorzela za 2018 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Pogorzela za 2018 rok, 

3) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok, 

4) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok, 

5) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

6) dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Pogorzeli wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej w Pogorzeli, 

7) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli  

i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie  

i dzieci młodsze, 

8) przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej w Pogorzeli, 

9) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej w Elżbietkowie, 

10) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Elżbietkowie. 

11) przekazania wniosku według właściwości, 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2019 roku na realizację 

zadania pn.” Program usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów budowlanych na 

terenie Powiatu Gostyńskiego”. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie. 

 

Następnie w związku z brakiem uwag poprosił o jego przegłosowanie. Porządek obrad 

przyjęto jednogłośnie:  
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Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za” (1 nieobecny). 

 
Ad 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji został przyjęty w wyniku 

głosowania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za” (1 nieobecny). 

 

Ad 3. Raport o stanie Gminy Pogorzela za 2018 rok. 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił raport o stanie Gminy Pogorzela za 2018 rok 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

 

O godzinie 12:25 na posiedzenie dotarł radny Łukasz Jankowiak – aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych. 

 

Ad.4 Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania, 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pogorzela za 2018 rok, 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego za 2018 rok jak 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W dalszej części Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy 

omówiła sprawozdania finansowe za 2018 rok zawierające: bilans z wykonania budżetu 

gminy Pogorzela, zbiorczy bilans jednostek budżetowych gminy Pogorzela, rachunek zysków 

i strat jednostki, zestawienie zmian w funduszu jednostki jak stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 W dalszej części spotkania przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski 

przedstawił Uchwałę Nr SO-0954/15/10/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 04 kwietnia 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Pogorzela za 2018 rok wraz z informacją  

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami jak stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

 Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Barbara Owsianowska przedstawiła 

opinię Komisji Rewizyjnej będącą jednocześnie wnioskiem skierowanym do Przewodniczącej 

Rady w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pogorzeli z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok jak stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski odczytał Uchwałę Nr SO-

0955/7/10/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 09 maja 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Pogorzeli w sprawie absolutorium dla Burmistrza Pogorzeli z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za 2018 rok jak stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Dalej przewodniczący obrad zarządził dyskusję nad sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2018 rok, informacją o stanie mienia komunalnego za 2018 rok  

i sprawozdaniami finansowymi za 2018 rok. 

Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący obrad poprosił Komisje Rady o zaopiniowanie wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa  - jednogłośnie 10 głosami za opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Społecznych  - jednogłośnie 11 głosami za opinia pozytywna.  

Następnie przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił  

o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Pogorzela za 2018 rok:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

3) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 

rok, 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok, 

Skrabnik Gminy – Katarzyna Kowańdy przedstawiła powyższy projekt uchwały – 

szczegółowo omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

5) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

6) dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Pogorzeli wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej  

w Pogorzeli, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Jolanta Banaszek omówiła powyższy projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Pogorzeli 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi 

Pogorzelskiej w Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Jolanta Banaszek omówiła powyższy projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Pogorzeli 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi 

Pogorzelskiej w Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

8) przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej w Pogorzeli, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Jolanta Banaszek omówiła powyższy projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi Pogorzelskiej w Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

9) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej w Elżbietkowie, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji Marian 

Andrzejewski omówił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej  

w Elżbietkowie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

10) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Elżbietkowie, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji Marian 

Andrzejewski omówił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej  

w Elżbietkowie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

11) przekazania wniosku według właściwości, 

Inspektor ds.  obsługi rady gminy, organów samorządu i promocji Ewa Dorczyk 

omówiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2019 roku na realizację 

zadania pn.” Program usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów 

budowlanych na terenie Powiatu Gostyńskiego”, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Radna Daria Wyzuj wnioskowała o zabranie płyt azbestowych, które ktoś pozostawił 

na gruzowisku w Kaczagórce. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2019 roku na 

realizację zadania pn.” Program usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów 

budowlanych na terenie Powiatu Gostyńskiego”: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 11 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 4. Wolne głosy i wnioski. 
Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj poinformowała radnych, że wpłynęło pismo  

z Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego informujące radę o zmianie statutu 

związku, do pisma załączono uchwałę Zgromadzenia KZGRL zmieniającą statut związku,  

w piśmie poinformowano o prawie wniesienia przez radę sprzeciwu w formie uchwały wobec 

wprowadzonych zmian w statucie w terminie 30 dni od doręczenia pisma z załączoną 

uchwałą.  

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Burmistrz Piotr Curyk będący Przewodniczącym 

Zgromadzenia KZGRL, oznajmił, że w statucie wprowadzono trzy zmiany, do związku z 

powrotem dołączyła gmina Osieczna, więc wpisano ją do statutu, druga zmiana dotyczy 

powstałej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, której wcześniej nie było, a którą teraz 

należało powołać i w związku z tym ująć w statucie, trzecia zmiana dotyczy sprawozdań firm 

odbierających odpady, do tej pory firmy składały je do gmin, wprowadzono zapis w statucie, 

aby składały je bezpośrednio do KZGRL. Burmistrz zaznaczył, że wszyscy obecni na walnym 

zgromadzeniu głosowali za wprowadzeniem zaproponowanych zmian. 

Komisje nie zgłosiły uwag do wprowadzonych zmian statutu KZGRL.  
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Ponadto Przewodnicząca Rady oznajmiła, że wpłynęła do rady propozycja ze 

Stowarzyszenia Narodowego Dziedzictwa Materialnego, aby zgłosić gminny obiekt do 

ogólnopolskiego konkursu „ Modernizacja roku i budowa XXI wieku”. Wspólnie uznano, że 

gmina nie posiada na dzień dzisiejszy takiego obiektu, który mógłby konkurować w skali 

kraju z innymi tego rodzaju obiektami, a ponadto zapewne zgłoszenie do konkursu wiąże się  

z kosztami. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj poinformowała, że po ul. Gostyńskiej, 

w okolicach nowego supermarketu Dino, na tamtejszych polach od kilku tygodni biega 

bezdomny pies, jest wychudzony i bardzo płochliwy, ale należy go złapać. 

Burmistrz oznajmił, że w tym tygodniu złapano i odwieziono do schroniska już dwa 

psy, ale okazuje się, że ten nadal nie jest złapany, zatem będą czynione starania, aby go 

odołowić. 

 

W dalszej części posiedzenia Przewodnicząca Rady odczytała treść interpelacji, którą 

złożyła 14 czerwca Burmistrzowi w związku ze zgłoszeniami mieszkańców gminy  

o zaobserwowanym przywozie śmieci do gminnego punktu przeładunkowego i segregacji 

odpadów komunalnych mieszczącym się przy ul. Boreckiej i narastającej hałdzie śmieci na 

tym terenie oraz pojawieniem się szczurów w gospodarstwach domowych położonych  

w pobliżu punktu. Przewodnicząca odczytała również odpowiedź Burmistrza na powyższą 

interpelację (załącznik nr 20 do protokołu). 

Radny Łukasz Jankowiak oznajmił, że został poinformowany o tym, że na powyższym 

terenie znajduje się nielegalne składowisko śmieci. 12 czerwca pojechał tam, wszedł na wały  

i zrobił zdjęcia, wygląda to bardzo źle, przy lesie leżą większe śmieci i jeśli to zostanie 

podpalone to może dojść do pożaru lasu. Dodał również, że został poinformowany przez 

mieszkańca Pogorzeli, że na cmentarzu ze świeżego grobu wychodziły szczury. 

Radny Piotr Robaczyński oznajmił, że udało mu się ustalić, że szczury migrują  

z punktu przeładunkowego i przychodzą się napić do stawu, gdzie są łowione ryby. 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj oznajmiła, że ma informacje od pana, który na 

swojej posiadłości zabił 12 szczurów dorosłych i do tego młode, których nie liczył. Według 

radnej tam są dołowane śmieci, mimo, że nie wolno tego tam robić. 

Radny Łukasz Jankowiak dodał, że jest tam zdołowanych kilkanaście tysięcy ton 

śmieci, które przykryte są 40 cm warstwą i w tym znajdują się dziury, z których wychodzą 

szczury. 

Burmistrz Piotr Curyk oznajmił, że jeśli jest problem ze szczurami to można ogłosić 

deratyzację, która polega na tym, że w tym samym czasie, w jednym dniu, tygodniu wszyscy 

mieszkańcy na swój koszt wysypują trutki na szczury. Ponadto dodał, że jeśli radni o to 

wnioskują to gmina może wystąpić z wnioskiem do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska o przeprowadzenie kontroli na terenie punktu przeładunkowego na ul. Boreckiej, 

która przeprowadzana była tam już kilka lat temu. To jest teren prywatny, gmina nie może 

przeprowadzać na nim kontroli, uprawniony do tego jest WFOŚ. 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj zwróciła uwagę na niebezpieczeństwo wystąpienia 

na tym terenie pożaru, panują wysokie temperatury, jest susza i taki pożar byłby trudny do 

opanowania. 

Radny Eugeniusz Paszkowski zauważył, że jeżeli tam się przywozi śmieci, to firma, 

która to robi zapewne jest zobowiązana do sporządzania sprawozdań z tego jakie ilości 

odpadów zbiera i gdzie je odstawia. 

Burmistrz oznajmił, że jeżeli teraz są organizowane przetargi to w taki sposób, że  

w interesie każdej firmy, która zbiera śmieci jest to, żeby jak najwięcej ich dostarczyć do 

punktu przerobu, bo za to mają płacone, więc nie powinno być w interesie firmy to, żeby 
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zwozić odpady do pogorzelskiego punktu, chyba, że są to rzeczy, które należy jeszcze 

posegregować, bo taką działalność tu prowadzili przez długi czas. Ponadto dodał, że na 

wniosek Komisji gmina wystąpi do WFOŚ o kontrolę tego terenu, okaże się jakie będą jej 

wyniki. 

 

Radny Jan Idkowski zawnioskował o odpowiednie oznakowanie na ul. Rycerskiej. 

Mieszkańcom został zamknięty wyjazd na ul. Armii Poznań, powstała tam droga 

jednokierunkowa z wjazdem od ul. Armii Poznań. Radny prosił, aby na wjeździe na  

ul. Rycerską postawiono znak drogowy informujący o ślepej ulicy, tak, by odpowiednio 

wcześnie poinformować o tym kierowców. Znak zakaz wjazdu postawiony jest na końcu 

ulicy, gdy wjedzie tam samochód osobowy jest w stanie nakręcić, ale większe auto może 

mieć problem z zawróceniem. 

 

Radny Piotr Robaczyński poinformował, że jest szansa na przekazanie naszych ławek 

znajdujących się w kościele ewangelickim, rozmawiał z superiorem ze wschodniej części 

Polski, który być może będzie zainteresowany ich zabraniem. 

 

Ad. 5. Zamknięcie 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 16.30 

zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 
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